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Punkt  Hvad handler punktet om Ansvarlig  Beslutning/referat  
Referat fra sidst Referatet gennemgås for at 

se, om der er handlet på det 
aftalte 

Alle  godkendt 

Elevrådet   
 

Elevråd  Elevrådet har haft nyt valg og 
Klara 6a. er formand og Alfred 
fra 4. klasse er næstformand.  
Elevrådet har selv lavet regler 
for ”lagkage” som de skal 
præsentere til fællesmøde 
samt brugen af  
 

Nyt fra universet  Ny ansættelse lærer stilling  
6. klasse – 
Juleklip 29 nov.  

NB Et enigt ansættelsesudvalg har 
peget på Tina Sørensen som 
ny lærer. .  
 
Mht musik resten af dette 
skoleår har vi ingen 
musiklærer, derfor laver vi 
emneuge omkring musik.  
 
Situationen vedrørende 6. 
klasse. 7 elever har valgt at 
stoppe her i Fynshav. Årsagen 
til dette skift, er at forældrene 
ikke ønsker deres børn skal gå 
på Augustenborg skole i 
overbygningen. Der er ingen 
venteliste til kommende 7 
årgang på Nørreskovskolen, 
og de har kun få pladser på 
deres kommende 7. årgang. 
Dette har ført til, at 
forældrene har besluttes at 
flytte deres børn nu for at 
sikre sig en plads. Det er 
vigtigt at bemærke at 
forældrene giver udtryk for at 
deres beslutning ikke er 
relateret til Fynshav 
Børneunivers, men 
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udelukkende skyldes deres 
ønske om at få deres børn på 
Nørreskovskolen, fremfor 
Augustenborg skole.  
 
Beskederne fra forældrene er 
vist til bestyrelsesmødet.  
 
Nb har være i kontakt med 
Augustenborgskole , 
Nørreskov skolen og 
forvaltningen.  
 
Punktet er drøftet. Da det er 
frit skolevalg og ikke relateret 
til Fynshav er det svært at se 
hvad vi kan stille op. Men er 
meget opmærksomme på at 
historien ikke kommer til at 
lyde på det er Fynshav der er 
problemet.  
 
Juleklip – 29 nov. For hele 
huset  

Økonomi 

Tildelingsmodel 2025 

udsendt til skolerne.xlsx
 

NB gennemgået 

175599-24 

Tildelingsmodel for 2025 - ver 6 - PL reguleret justeringer adm souschef.XLSX
dagtilbud 

NB gennemgået 

Status  NB Forventningen er forsat vi 
kommer ud med et mindre 
forbrug.  
 
Næsteårs økonomi ser positiv 
ud. Der er tilgang i vuggestuen 
og børnehaven.  
Der går en stor klasse ud 21 – 
6. årgang og vi forventer 12 
nye elever til kommende 0 
klasse. Derfor for vi et mindre 
elevtal efter sommerferien.  

Ledelsesinfo  Intet   Intet .  

Fællesmøde med Augustenborg 
skole  

Hvilken punkter ønskes 
drøftet -  

Alle  Drøftet, Formændene taler 
sammen om punkter. 
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Hjemmeside  Hvad er vigtigt der fremgå af 
vores hjemmeside  

 Arna er ved at opdater 
hjemmesiden – input til 
indlæg modtages gerne.   

Retningslinjer  Hvilken retningslinjer skal vi 
gennemgå – skal ud at ligge 
på hjemmesiden  

• Fri fra skole 

• Forretningsorden  

• Kommunikations  

• Lektier  

• Ordensregler  

• Lejrskole 

• Anvendelse af 
mobiler  

• Værdigrundlag  

• Trafik 

• Antimobbe politik  

• Vold og trusler  

 Vi starter med at sende ud 
omkring mobil/smartwatch 
politik. 

EVT.  

Dagsorden 

temamøde i FRO 19. nov. 2024.pdf
 

 Gennemgået 
 
 

Andet   Blive bedre til at informere 
omkring vikarer, fast ansatte 
mm 
 
Besøg af Hanne som er 
sprogkonsulent i Sønderborg 
kommune. Der var meget ros 
fra hende. Arna og Line havde 
et 1½ times møde med hende 
efterfølgende, hvor vi belyste 
vores arbejdsområder og 
Hanne kom med input til, hvor 
vi kan finde inspiration, 
sparring og hvordan vi kan 
arbejde videre i dagtilbud og 
skole.  

Til kommende møder    Vi har modtaget et skriv fra 
Mads Bo, som skal være 
gennemlæst til næste møde, 
hvor den skal gennemgås.  
 
 

 

 

 


